
   
 

Schriftelijke vragen conform artikel 34 
30 oktober 2018 
Aan het college van B&W van de Gemeente Woensdrecht 
Onderwerp: Elektrapunt Putte 
Indiener(s): Fractie AKT 

 
Geacht college, 
 
Constaterende dat, 
 

1. In de opinieraad Ruimte van 6 februari 2018: 
o een motie van AKT en ABZ is behandeld met als onderwerp: Aanbrengen elektrapunt 

nabij evenemententerrein nabij de Beukenhof in Putte; 
o wethouder Van Agtmaal aangeeft dat: 

▪ het een sympathieke motie is die het college zal omarmen en ook uit zal 
voeren en daarnaast ook bij de andere dorpen navraag zal doen of er ook 
behoefte is het plaatsten van (extra) elektrakasten; 

▪ als dit verzoek via de regulier weg (dorpsplatform of 
ondernemersvereniging) was binnengekomen, het elektrapunt er al had 
gestaan; 

▪ het college de motie zo wie zo gaat omarmen en zegt de uitvoering toe. 
 

2. In de raadsvergadering van 22 februari 018 dezelfde motie is behandeld met als aanvullende 
mede-indieners PvdA en CDA; 

o in deze motie alleen het verzoek aan het college behelst inzake in de volgende cyclus 
met een voorstel te komen voor de aanleg en financiering van een elektrapunt nabij 
de Beukenhof in Putte; 

o de voorzitter het agendapunt aankondigt en daarbij expliciet aangeeft dat er een 
toezegging van wethouder Van Agtmaal ligt; 

o wethouder Van Agtmaal nogmaals bevestigt dat:  
▪ het college de motie sympathiek vindt en zelfs uitgevoerd kan worden 

binnen de bestaande budgetten, zodat de gemeenteraad niet betrokken 
hoeft te worden voor financiering; 

▪  de stroomkasten geplaatst worden en daarnaast bij de andere kernen in de 
gemeente Woensdrecht laat inventariseren of er elektrapunten gemist 
worden. 

o wethouder Van Agtmaal aangeeft: 
▪ daarmee de motie overbodig is, want de kosten voor financiering zijn al 

gedekt; 
▪ de aanvraag de normale procedure volgt van Enexis; 
▪ de dorpsplatforms binnen twee weken een inventarisatieverzoek ontvangen; 

o Na beraadslagen besloten is om de motie in te trekken vanwege: 
▪ de toezegging van wethouder Van Agtmaal; 
▪ het gegeven dat uitvoering van de motie ten opzichte van de toezegging 

door wethouder Van Agtmaal tot vertraging van uitvoering leidt. 
  



   
 

3. In de opinieraad Ruimte van 23 oktober 2018 mondelinge vragen zijn gesteld door 
fractievoorzitter L. Bolders over waarom het elektrapunt in Putte nog niet gerealiseerd is; 

o wethouder Van Agtmaal deze vragen en uitspraken als populair betiteld omdat 
fractievoorzitter L. Bolders precies zou weten hoe het zit; 

o wethouder Van Agtmaal aangeeft dat: 
▪ de eerste opdracht van de motie was om met de dorpsplatforms om tafel te 

gaan en de verenigingen in de dorpen waar er behoefte is aan 
elektrapunten; 

▪ er na mei 2018 duidelijk werd waar er in Putte een elektrapunt zou moeten 
komen; 

▪ er medio afgelopen zomer (genoemd wordt rond mei/juni) de opdracht aan 
Enexis is verstrekt tot het plaatsten van een elektrapunt, en dat deze 
procedure 14 weken doorlooptijd heeft;  

▪ er binnen enkele weken een elektrapunt geplaatst zal worden. 
 
Heeft de fractie van Alle Kernen Troef de volgende vragen: 

1. Worden bovenstaande constateringen door het college onderschreven? 
Zo nee, welke zijn dan niet correct? 

2. Waarom heeft wethouder Van Agtmaal de toezegging niet direct na de raadsvergadering ten 
uitvoer gebracht? 

3. Op welke gronden baseert wethouder Van Agtmaal dat de eerste opdracht van de motie het 
in overleg gaan met de dorpsplatforms was? 

4. Waarom heeft wethouder Van Agtmaal de raad niet geïnformeerd over vertraging in het 
proces? 

5. Wanneer (data) is er over de plaatsing van een elektrapunt bestuurlijk en ambtelijk 
gesproken? 

6. Wanneer (data) is er met de stichting Jeugd- en Jongerenwerk Putte over plaatsing van een 
elektrapunt gesproken? 

7. Wanneer (data) is er met het dorpsplatform Putte over plaatsing van een elektrapunt 
gesproken? 

8. Wanneer (data) is er met de ondernemersvereniging Putte over plaatsing van een 
elektrapunt gesproken? 

9. Wanneer is de daadwerkelijke opdracht tot plaatsing van een elektrapunt aan Enexis 
verstrekt? 

10. Op welke datum staat nu de aansluiting van het elektrapunt gepland? 
11. Wat heeft wethouder precies bedoeld met zijn opmerking tijdens de opinieraad Ruimte van 

23 oktober 2018 dat de gestelde vragen en uitspraken “populair” waren? 
12. Op grond van welke feiten is wethouder Van Agtmaal van mening dat L. Bolders van AKT 

“precies zou weten hoe het zit”? 
 
 
Namens de fractie AKT   
 

John Mathijssen 

raadslid 

 


